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RADA MIEJSKA RYDZYNY 

Protokół Nr XL/2022 

z XL Sesja Rady w dniu 29 marca 2022r.  
Obrady rozpoczęto 29 marca 2022r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:38 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grażyna Dembicka 
2. Karol Dembicki 
3. Agnieszka Kasprowiak 
4. Emilia Kraśner 
5. Julian Kruczek 
6. Radosław Kulus 
7. Jan Nawrotkiewicz 
8. Marcin Otto 
9. Piotr Patek 
10. Marcin Pierzchała 
11. Marek Pietrzak 
12. Krystyna Rypińska 
13. Roman Skiba 
14. Leszek Skrobała 
15. Marcin Urbanowicz 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dzień dobry Państwu, witam bardzo serdecznie. Otwieram XL Sesję Rady Miejskiej Rydzyny. Szanowni 
Państwo, w dniu dzisiejszym uczestniczy 14 radnych, co stanowi wymagane kworum, przy którym Rada 
Miejska może podejmować prawomocne uchwały. Witam serdecznie radnych Rady Miejskiej, witam 
Pana Burmistrza Kornela Malcherka wraz ze współpracownikami Panem Wiceburmistrzem Łukaszem 
Bartkowiakiem. Jest również z nami Pan Skarbnik Wojciech Antoniak. Witam serdecznie gości, witam 
serdecznie Pana asystenta sztabowego, Asystenta Rewiru Dzielnicowych Pana Maurycego 
Michalskiego. Witamy. Witam serdecznie Pana Damiana Gorwę, druha, Komendanta Miejsko-
Gminnego Związku OSP RP w Rydzynie. Witamy serdecznie. Szanowni Państwo, jest również z nami 
Dyrektor Karol Olender, Szkoła Podstawowa w Kaczkowie. Witamy serdecznie. Witam serdecznie 
Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ingę Kaminiarz. Witamy serdecznie 
Dyrektor Rydzyńskiego Ośrodka Kultury Panią Magdalenę Szymańską-Pietrzak. Szanowni Państwo, jest 
również z nami Pani Kierownik Referatu Organizacyjnego w Rydzynie Pani Patrycja Wdowiak.  Bardzo 
serdecznie witam Dyrektora Szkoły Podstawowej w Dąbczu Pana Wojciecha Jędrzejczaka. Jest z nami 
również Radca Prawny Pan Krzysztof Pietrzak, witam serdecznie. Szanowni Państwo, chciałbym 
również powitać po raz kolejny, Radny Powiatowy Pan Tomasz Szulc jest z nami. Witam sołtysów. 
Sołtysa Wsi Dąbcze Pana Łukasza Wleklika i Sołtysa Wsi Nowa Wieś Pana Piotra Burdę. Witamy 
serdecznie. I jest również Pan Sławomir Zygner z Rydzyńskiego Ośrodka Kultury. Szanowni Państwo, 
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zanim przedstawię porządek obrad. Mam nadzieję, że nikogo nie zapomniałem... Aha, jest również Pan 
Łukasz Wojciechowski, witamy serdecznie -portal rydzyna24. 

Poproszę Państwa o powstanie, bardzo proszę. Szanowni Państwo, 24 lutego na terytorium Ukrainy, 
naszego najbliższego sąsiada, rozpoczął się konflikt zbrojny, brutalny, niczym nie uzasadniony atak na 
podstawowe prawa niepodległego państwa i jego obywateli. Trwająca wojna ze wszystkimi jej 
skutkami i dramatem, jaki niesie dla Ukrainy, jako narodu, ale też dla każdego jej obywatela, jako 
jednostki, stawia przed naszymi oczami najczarniejsze obrazy, które w Europie XXI wieku wydawały się 
na zawsze już tylko historią. Trudno przyjąć do świadomości, że niedaleko za naszą wschodnią granicą 
niszczone są miasta, że ludzie z obawą spoglądają w niebo, że w każdej chwili ich dom może zostać 
zburzony, a oni sami pozbawieni nie tylko dachu nad głową, ale też życia. Mam ogromną nadzieję, że 
poprzez starania państw wolnego świata, które dążą do ustania wojny, uda się jak najszybciej 
doprowadzić do zaprzestania działań militarnych i upragnionego pokoju niepodległej Ukrainie. 
Jednocześnie wyrażam podziw dla odwagi i determinacji, z jaką naród ukraiński broni swojej ojczyzny 
przed najeźdźcą. Szanowni Państwo, minutą ciszy chciałbym uczcić pamięć poległych wszystkich, którzy 
w tym konflikcie zbrojnym, wojnie... Nie bójmy się tego powiedzieć... Wojnie, którą Rosja wytoczyła 
Ukrainie, giną nie tylko żołnierze, ale również obywatele narodu ukraińskiego. Dziękuję bardzo.  

Minuta ciszy .... 

Bardzo proszę usiąść. Szanowni Państwo, tym akcentem chciałem powiedzieć, że nie jesteśmy obojętni 
na krzywdę drugiego człowieka. To jest bardzo istotne, żeby cały czas piętnować to, co się właśnie 
dzieje za naszą wschodnią granicą.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Szanowni Państwo radni, wraz z zaproszeniem otrzymaliście porządek obrad, odczytam go teraz w tej 

chwili. 

Proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie    

międzysesyjnym. 
4. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza                

związanych z wykonaniem uchwał Rady. 
5. Informacja Komendanta Gminnego Ochrony Przeciwpożarowej w Rydzynie o stanie  

zabezpieczenia przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego w gminie z uwzględnieniem    
stanów wysokiego zagrożenia. 

6. Informacja Asystenta Zespołu Dzielnicowych w Rydzynie o stanie bezpieczeństwa w gminie. 
7. Informacja o realizacji zadań pomocy społecznej w 2021 roku. 
8. Informacja o realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w 2021 roku oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2021. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
a)    szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach     

   chronionych - druk nr 308, 
b)    przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz    

   Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Rydzyna na lata 2022 – 2025 – druk nr 309, 
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c)    przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar  
   Przemocy w Rodzinie w Gminie Rydzyna na lata 2022 – 2026 – druk nr 310, 

d)    nadania nazwy ulicy „Migdałowa” drodze położonej w obrębie wsi Nowa Wieś – druk nr     
   311, 

e)    miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Nowa Wieś, przy  
   drodze powiatowej 6263P – druk nr 312, 

f)    ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych     
   straży pożarnych z terenu Gminy Rydzyna uczestniczących w działaniach ratowniczych,  
   akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach – druk nr 313, 

g)     zmian w uchwale budżetowej gminy Rydzyna na rok 2022 – druk nr 314, 
h)     zmiany Uchwały Nr XXXVIII/287/2021 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 28 grudnia 2021r.  

    w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata  
    2022 – 2036 - druk nr 315, 

i)    określenia kwoty jednostkowej, będącej podstawą ustalenia kwoty dotacji na     
   działalność Centrum Integracji Społecznej w Kłodzie – druk nr 316, 

j)    pomocy dla Powiatu Leszczyńskiego – druk nr 317, 
k)    pomocy dla Gminy Święciechowa – druk nr 318, 
l)    wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Kłodzie, gmina  

   Rydzyna – druk nr 319. 

10.    Przyjęcie interpelacji radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
12. Zapytania i wolne głosy. 
13. Zakończenie obrad Sesji. 

 
Czy jakieś pytania Państwa radni macie lub uwagi do tego porządku? Jeżeli nie ma, to przechodzimy do 

przegłosowania tego porządku. Szanowni Państwo, informuję, że za porządkiem obrad, który 

przeczytałem, 14 radnych jest za.  

Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Rydzyny pan Roman Skiba.  

Informacja w załączeniu protokołu. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, 
zwłaszcza związanych z wykonaniem uchwał Rady. 
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Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Rydzyna pan Kornel Malcherek. 

Informacja w załączeniu protokołu. 

5. Informacja Komendanta Gminnego Ochrony Przeciwpożarowej w Rydzynie 
o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego  

w gminie z uwzględnieniem    stanów wysokiego zagrożenia. 
 
Informację przedstawił Komendant gminny ochrony przeciwpożarowej pan Damian Gorwa. 

Informacja w załączeniu protokołu. 

Radni przyjęli bez uwag przedstawioną informację. 

6. Informacja Asystenta Zespołu Dzielnicowych w Rydzynie o stanie 
bezpieczeństwa w gminie. 

 
Informację przedstawił Asystent Zespołu Dzielnicowych pan Maurycy Michalski.  

Informacja w załączeniu protokołu. 

Głos w dyskusji zabrał radny pan Radosław Kulus. 

Odpowiedzi na pytania udzielił Asystent Zespołu Dzielnicowych pan Maurycy Michalski. 

7. Informacja o realizacji zadań pomocy społecznej w 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady pan Roman Skiba poinformował, że w dniu wczorajszym na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Dyrektor Miejsko–Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rydzynie pani Inga 
Kaminiarz szczegółowo omówiła informację w tym zakresie. Zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś uwagi 
lub zapytania. Pytań nie było. 

Radni przyjęli bez uwag przedstawioną informację. 

 
8. Informacja o realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2021 roku oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w roku 2021. 

 
Przewodniczący Rady pan Roman Skiba poinformował, że w dniu wczorajszym na wspólnym 
posiedzeniu Komisji pani Inga Kaminiarz szczegółowo omówiła również informację w tym zakresie. 
Zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś uwagi lub zapytania. Pytań nie było. 

Radni przyjęli bez uwag przedstawioną informację. 

 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych - druk nr 308. 

 

Projekt uchwały przestawiła Dyrektor MGOPS w Rydzynie pani Inga Kaminiarz.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/305/2022. 

Wyniki głosowania 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

TAK (14) 

Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 

Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 

Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pierzchała 

 

b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Rydzyna na lata 2022 – 2025 – druk nr 309. 

Projekt uchwały przestawiła Dyrektor MGOPS w Rydzynie pani Inga Kaminiarz.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/306/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
 
c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Gminie Rydzyna na lata 2022 – 2026 – druk nr 310. 
 
Projekt uchwały przestawiła Dyrektor MGOPS w Rydzynie pani Inga Kaminiarz.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/307/2022. 

 
Wyniki głosowania 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

TAK (14) 

Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 

Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 

Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pierzchała 

 

d) nadania nazwy ulicy „Migdałowa” drodze położonej w obrębie wsi Nowa Wieś – druk nr 311. 

 

Projekt uchwały przestawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/308/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
 
e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Nowa Wieś, przy drodze 
powiatowej 6263P – druk nr 312. 
 
Projekt uchwały przestawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/309/2022. 
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Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
 
f) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych z terenu Gminy Rydzyna uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 
ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach – druk nr 313. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/310/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
g) zmian w uchwale budżetowej gminy Rydzyna na rok 2022 – druk nr 314. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/311/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



8 
 

Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
 
h) zmiany Uchwały Nr XXXVIII/287/2021 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata 2022 – 2036 - druk nr 
315. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/312/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
i) określenia kwoty jednostkowej, będącej podstawą ustalenia kwoty dotacji na działalność 
Centrum Integracji Społecznej w Kłodzie – druk nr 316. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/313/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
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Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
j) pomocy dla Powiatu Leszczyńskiego – druk nr 317. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/314/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 
 
k) pomocy dla Gminy Święciechowa – druk nr 318. 
 
Projekt uchwały przestawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/315/2022. 

 

Wyniki głosowania 

TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

TAK (14) 

Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 

Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 

Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pierzchała 
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l) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Kłodzie, gmina 

Rydzyna – druk nr 319. 

 

Projekt uchwały przestawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Pytań nie było. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała 

przyjęła Nr XL/316/2022. 

 
Wyniki głosowania 
TAK: 14, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
TAK (14) 
Grażyna Dembicka, Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław 
Kulus, Jan Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, 
Leszek Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (1) 
Marcin Pierzchała 

 

10. Przyjęcie interpelacji radnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Zakończyliśmy 9 punkt dzisiejszego porządku. Przychodzimy do punktu 10 - przyjęcie interpelacji 
radnych. Do dnia dzisiejszego wpłynęły cztery interpelacje, radnego Piotra Patka, radnego Juliana 
Kruczka, radnego Marcina Otto i wiceprzewodniczącego Rady Marcina Urbanowicza. Pan 
Przewodniczący Leszek Skrobała przedstawi w tej chwili te zgłoszenia. 

(Wiceprzewodniczący Rady radny odczytał interpelacje. Interpelacje w załączeniu protokołu). 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Przechodzimy do punktu 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Panie 
Burmistrzu, bardzo proszę.  

BURMISTRZ KORNEL MALCHEREK: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 
poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie. Dziękuję.  

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 
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Dziękuję bardzo. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 

W ramach punktu głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Roman Skiba zgłosił następujące zapytania: 

1. Zapytanie dotyczy ścieżki rowerowej od Kaczkowa do Rydzyny. Mieszkańcy dzwonią i proszą  

o przycięcie wszystkich krzewów, które są na wysokości jeżdżących. Jeśli ktoś jedzie za blisko to krzaki 

wystają za mocno, dlatego prosi o ich przycięcie.  

2. Zapytanie jest związane z funduszami unijnymi. Trochę obszerny temat, ale wydaje mi się, że bardzo 

istotny z punktu widzenia dochodów i inwestycji, które gmina będzie czynić. Poprosił Burmistrza, aby 

przedstawił zamierzenia gminy wynikające z obecnego programu unijnego tj. Leszczyńskiego Obszaru 

Funkcjonalnego.  

Odpowiedzi udzielił Wiceburmistrz MiG Łukasz Bartkowiak. W sprawie ścieżki Kaczkowo-Rydzyna, 

powiedział, że zgłoszona została do zarządcy drogi, czyli Zarządu Dróg Wojewódzkich. Następnie 

Wiceburmistrz przedstawił zamierzenia gminy w zakresie wskazanego przez Przewodniczącego Rady 

programu unijnego, omawiając szczegółowo w pierwszej kolejności sposób podziału środków unijnych 

oraz ich wysokości, a następnie odniósł się do kwestii Leszczyńskiego Obszaru Funkcjonalnego, w skład 

którego wchodzi miasto Leszno oraz 4 gminy ościenne: Święciechowa, Rydzyna, Osieczna i Lipno. 

Poruszone przez Wiceburmistrza kwestie to budowa ścieżek pieszo-rowerowych (Kłoda – Tarnowa 

Łąka oraz od Dąbcza do Tworzanic), budowy Szkoły Podstawowej w Rydzynie, rozbudowy szkoły  

w Dąbczu. Poruszył także temat wody i budowy stacji uzdatniania. 

Dyrektor Rydzyńskiego Ośrodka Kultury pani Magdalena Szymańska – Pietrzak, która przedstawiła 

krótką informację na temat pozyskanych zewnętrznych środków finansowych na remont Rydzyńskiego 

Ośrodka Kultury. Za te środki planuje się zakupić nowe stoły i krzesła do Ośrodka Kultury, jak również 

wyremontować zaplecze salki plastycznej.  

Radny Piotr Patek odniósł się do odpowiedzi udzielonych przez Burmistrza na interpelacje złożone na 

poprzedniej Sesji Rady, ze szczególnym uwzględnieniem kwestii dotyczących bezpieczeństwa na 

drogach, oświetlenia i  znakowania ulic. 

Radny Rady Powiatu Leszczyńskiego Tomasz Szulc. Poruszył temat remontu drogi powiatowej przez 

Dużą Kłodę oraz planowanego spotkania ze Starostą Leszczyńskim, przedstawicielami gminy, sołtysem 

oraz  przedstawicielami firmy AGRO. 

Sołtys Wsi Nowa Wieś Piotr Burda poruszył temat bezpieczeństwa przy świetlicy wiejskiej. Odniósł się 

do słów Przewodniczącego Rady odnośnie odpowiedzialności radnych za podejmowane uchwały 

Poruszył przy tym temat miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu 

położonego w miejscowości Nowa Wieś. Zdaniem sołtysa nie wszyscy mieszkańcy wiedzieli  

o konsultacjach w tym zakresie. Dalej poinformował o uzupełnieniu składu rady sołeckiej do 5 osób. 

Jednocześnie poprosił o odpowiedź Burmistrza, dlaczego mimo zaproszenia po raz kolejny nie 

uczestniczył w zebraniu mieszkańców i co spowodowało tę sytuację. Złożył również zapytanie odnośnie 

naprawy gwarancyjnej na drodze gminnej w Nowej Wsi i dalej zapytał, czy firma, która graniczy  

z działką świetlicy wiejskiej, otrzymał od gminy jakieś pozwolenia na zasypanie gruntów i podniesienie 

gruntu do półtora metra, gdzie okna piwnicy są na wysokości gdzieś 60 cm. Przedsiębiorca mówił, że 
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ma na to dokumentację i pozwolenie z gminy. Sołtys poprosił o odpowiedź na piśmie na złożone 

zapytania. 

Radny Karol Dembicki zapytał, czy sołtys z Nowej Wsi pełni swoją funkcję charytatywnie i przekazuje 
dietę potrzebującym, czy jednak pobiera wynagrodzenie z tego tytułu. 
 
Swoje stanowisko  w tej sprawie przedstawił także Przewodniczący Rady w tej sprawie. 
 
Dalej głos ad vocem zabrał Sołtys Piotr Burda. 
 
Na zakończenie odpowiedzi na złożone zapytania udzielił Burmistrz MiG pan Kornel Malcherek. Jego 
wypowiedź uzupełnił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak. 

13. Zakończenie obrad Sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dziękuję bardzo. Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam XL Sesję Rady Miejskiej Rydzyny. 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska Rydzyny  

/-/ Roman Skiba 

  

 

 

Przygotował(a): Patrycja Wdowiak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


